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§ 66 

Nuläge Kalmar 2020 
Bakgrund 
År 2020 kommer att bli ett händelserikt år då Linnéuniversitetet är färdigbyggt, 
ett centralt och sammanhållet kulturkvarter kommer stå klart, flertalet nya 
stadsdelar har påbörjats och det är 500 år sedan Gustav Vasa landsteg på 
Stensö udde.  
 
En projektgrupp har bildats som i samverkan med övriga aktörer ska göra år 
2020 till ett år fyllt av aktiviteter.  

Överläggning 
Thomas Davidsson och Erik Sjöberg, kommunledningskontoret, lämnar en 
lägesrapport kring arbetet med Kalmar 2020. 

Beslut 
Arbetsutskottet fattar inte något beslut med anledning av informationen.  
 

§ 67 

Slutrapport framtida läge Kalmar C 
Bakgrund 
År 2017 tog Kalmar kommun fram en åtgärdsvalsstudie där alternativa lägen 
för en framtida järnvägsstation studerades. De två alternativ som blev föremål 
för vidare studier var dels befintligt stations- och spårläge, dels ett nytt läge i 
anslutning till Brageplan och Södra station. Flera anledningar finns till ett nytt 
läge för stationen, där den viktigaste är en förväntad förskjutning av boende-
tätheten västerut. Dessutom kommer ett ökat antal tågrörelser ge längre 
bomfällningstider och minskad framkomlighet vid de tre plankorsningar som 
finns mellan Bragebron och nuvarande stationsläge. 

Överläggning 
Robert Dahlström, samhällsbyggnadskontoret, redovisar den slutrapport som 
tagits fram över ett framtida läge för Kalmar C. 

Beslut 
Arbetsutskottet fattar inte något beslut med anledning av informationen.  
 

§ 68 

Motion från Carl-Henrik Sölvinger (L) - Kalmar är moget 
för öppet till 04:00 
Dnr KS 2019/0154 

Handlingar 
Utdrag ur socialnämndens protokoll den 23 april 2019, § 69. 
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Socialförvaltningens skrivelse den 12 april 2019. 
 
Socialförvaltningens yttrande den 9 april 2019. 
 
Motion.  

Bakgrund 
Carl-Henrik Sölvinger (L) föreslår i en motion att socialnämndens riktlinjer för 
alkoholserveringstillstånd revideras för att möjliggöra en serveringstid till kl. 
04:00 fredagar, lördagar, helgaftnar och juldagen. Vidare föreslås att denna 
förändring utvärderas och återrapporteras senast ett år efter införande. 
 
Socialnämnden har yttrat sig över motionen och föreslår att kommun-
fullmäktige avstyrker bifall till motionen. 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar: 
 
Kommunfullmäktige avslår Carl-Henrik Sölvingers (L) motion om att Kalmar 
är moget för öppet till 04:00. 

Protokollsanteckning 
Carl-Henrik Sölvinger (L) redovisar en protokollsanteckning enligt följande: 
”Liberalerna har de senaste åren genom motioner, interpellationer och frågor 
lyft frågor som handlar om stadskärnan och vår attraktivitet för besökare och 
invånare. 
 
Genom att lyfta frågor som uteserveringsprogram, skyltprogram, lokala 
ordningsföreskrifter, serveringstillstånd, wifi i stadskärnan, ställplatser för 
husbilar och nu öppettider på krogen vill vi Liberaler på allvar bidra till att 
utveckla Kvarnholmen till det bättre för både besökare och invånare. Att hela 
tiden omvärdera och utvärdera vidtagna åtgärder är viktigt för Kalmars 
utveckling. Vi välkomnar därför yttrandet på vår motion då det ger svar på 
frågor om hur öppettiderna till 0300 fungerat och effekterna av ett längre 
öppethållande. 
 
Vi noterar att det polisiärt inte finns några invändningar mot längre 
öppethållande. Vi har dock förståelse för de olägenheter detta kan skapa för 
boende i form av höga ljudnivåer. 
 
Med uppgifterna inhämtade från näringen är det också klart att det i dagsläget 
inte finns intresse för ett lägre öppethållande vilket vi respekterar. Vi vill dock 
poängtera att lägre öppethållande även idag är helt frivilligt, att möjligheten 
finns betyder inte att alla måste nyttja den. 
 
Öppet till 03:00 har varit framgångsrikt och bör fortsätta. Avslutningsvis om 
Kalmar vill behålla titeln som årets sommarstad är det av yttersta vikt att 
utvärderingar av detta slag görs löpande inom alla områden och att en god 
dialog bibehålls med besöksnäringen i vidare bemärkelse (hotell, restauranger, 
caféer). Utveckling och nya möjligheter behöver hela tiden skapas för att ge 
reseanledningar till Kalmar.” 
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§ 69 

Åtgärder för minskad användning av engångsplast i 
Kalmar kommun 
Dnr KS 2019/0450 

Handlingar 
Utdrag ur vatten- och miljönämndens protokoll den 25 april 2019, § 28. 
 
Kommunledningskontorets skrivelse den 12 april 2019. 

Bakgrund 

I Kalmar kommuns verksamhetsplan 2018 finns följande skrivet om plast: 
”Plast är en ökande utmaning i samhället bland annat när det gäller spridning 
av mikroplast, innehåll av farliga ämnen och nedskräpning. Kommunen ska 
föregå med gott exempel när det gäller att minska användning och spridning av 
plast.” 
 
Plast används i princip i alla kommunens verksamheter, varför det finns ett 
behov av ett kommunövergripande beslut om åtgärder som förtydligar hur 
kommunen ska föregå med gott exempel när det gäller användning av plast. 
Ur miljö- och hälsoperspektiv är plast problematiskt på flera sätt. Merparten av 
plasten som används är gjord av fossil råvara. Farliga ämnen tillsätts ofta för att 
ge önskade egenskaper. Om plast hamnar i miljön omvandlas den så 
småningom till mikroplast som är skadligt för djur, på sikt kanske även för 
människor. Samtidigt behövs plast i produkter som är viktiga för samhället. 
 
Kommunledningskontoret har tagit fram förslag till åtgärder för att minska 
användningen av engångsplast i Kalmar kommun.  
 
Vatten- och miljönämnden föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till 
åtgärder för minskad användning av engångsplast i Kalmar kommun. 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar: 
 
Kommunfullmäktige antar förslag till åtgärder för minskad användning av 
engångsplast i Kalmar kommun. 
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